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Protokół nr 63.2023 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 30 listopada 2023 r. 
 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 r. o godz. 14.00 a zakończono  

o godz. 16:00 tego samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec otworzył LXIII sesję, informując  

o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych osób uczestniczących  

w sesji. 

Następnie stwierdził, że na podstawie potwierdzonego w systemie quorum i listy 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych (nieobecni Radni: Beata 

Góra, Sławomira Trojanek i Waldemar Maciąg), co wobec ustawowego składu rady 

gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji – listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości 

stanową załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Konrad Golec powitał wszystkich obecnych i zapytał, czy do 

przedłożonego porządku obrad ktoś wnosi uwagi. Uwag nie zgłoszono, zatem Rada 

Gminy Przytoczna obradowała według zaplanowanego porządku obrad tj.: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr LXII Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 26 października do 30 listopada 

2023. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach 

podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

6. Podsumowanie pracy Rady Gminy i komisji stałych na rok 2024. 

7. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

• w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 

2023-2030; 

• w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Trzciel; 

• w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników na terenie Gminy Przytoczna; 

• w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole                          

i w domu”  na lata 2024-2028; 

• w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy  

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

• w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji; 
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• w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Przytoczna; 

• w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania 

cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym  

w administracji i innych powiązanych tematycznie; 

• w sprawie rozpatrzenia petycji o przebudowę placów w Przytocznej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołu sesji Rady Gminy 

Przytoczna nr LXII nie zgłoszono żadnych uwag, zatem uznaje się protokół za przyjęty. 

Dalsze prowadzenie obrad Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec 

przekazał Wiceprzewodniczącemu Mirosławowi Romanowskiemu 

 

Ad 2.  

 Sprawozdanie z działalności w okresie od 26 października do 30 listopada 2023 

przedstawił Wójt Bartłomiej Kucharyk – załącznik nr 2 do protokołu. Będąc przy głosie 

zaprosił wszystkich mieszkańców na Jarmark Bożonarodzeniowy w Przytocznej. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych przedstawili: 

1) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Mirosław Romanowski Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego. 

W tym miejscu Pan Marek Herejczak przedstawiciel firmy przygotowującej projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

omówił projekt uchwały. Następnie głos w tej sprawie zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski – Proszę Państwa, 

przypomnę, że wczoraj właśnie na komisji dyskutowaliśmy, zadawaliśmy pytania, bo 

mieliśmy taką okazję, aby autora dopytać dokładnie o ten dokument. To jest pierwszy 

krok. Opracowanie tego obszaru zdegradowanego, obszaru rewitalizacji, to jest 

pierwszy krok ku powstaniu programu rewitalizacji. Bez tego dokumentu taki program 

nie mógłby powstać. A z kolei bez takiego programu nie moglibyśmy się starać o 

dofinansowanie inwestycji ze środków zewnętrznych. Tak króciutko, gdyby Państwo 

chcieli jeszcze zadać pytanie, to rozumiem, że Pan Marek Herejczak jest do Państwa 

dyspozycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec – Może nie spytać, tylko chciałbym 

przypomnieć tutaj Pani Wicewójt, która podczas Komisji Finansów, również zwracała 

na to uwagę, chyba we wrześniu, 3/4 września były konsultacje, możliwość konsultacji 

społecznych w sprawie tego dokumentu. Niestety te konsultacje nie jakiś wielkich 
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zainteresowań nie wzbudziły. Natomiast taka możliwość była i tak naprawdę wszyscy 

mieszkańcy mogli mieć możliwość, aby wziąć udział w przygotowaniu tego dokumentu. 

Zastępca Wójt Anna Sawka - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, potwierdzam tylko. Konsultacje odbyły się w dwóch miejscowościach  

w Gminie Przytoczna. Były to Strychy, jak i Rokitno i nie wniesiono żadnych uwag 

podczas tych konsultacji. Dziękuję bardzo. 

3) Piotr Okińczyc Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Na tym temat wyczerpano.  

 

O godz. 14.29 na obrady przybył Radny Waldemar Maciąg, który uprzedzał  

o swoim spóźnieniu i w związku z tym w dalszych obradach uczestniczyło 13 z 15 

radnych. 

 

Ad 4.  

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec poinformował o sprawach  

i korespondencji, która wpłynęła do biura. Biuro Rady w okresie międzysesyjnym: 

• 11 listopada został zorganizowany i przeprowadzony w formie widowisko 

muzyczno-historycznej spektakl patriotyczny w Gminnym Ośrodku Kultury; 

• Skorzystałem z zaproszenia i byłem obecny u Pań Seniorek Klubu Feniks i 

przekazuję Państwu od nich kolejny raz prośbę, taki apel, aby w przyszłym roku 

poważnie zająć się, zastanowić, czy nie udałoby się zorganizować połączenia 

autobusem z naszej gminy, przynajmniej do Skwierzyny lub Międzyrzecza, aby 

te seniorki mogły dojechać do lekarza; 

• Cieszę się, że przy okazji przekazania wozu bojowego zaproszenie dotarło 

również do Rady Gminy, dlatego że wydaje mi się, że to jest ważne i mówiłem 

o tym w imieniu wszystkich Państwa w trakcie przekazania wozu bojowego, że 

ta struktura samorządowa, w której Rada Gminy się porusza, bez niej tego wozu 

by nie było. Państwo musicie mieć pełną świadomość tego. O tych środkach, 

które Pan Wójt już też wspomniał, ponad 500 000 zł, to Rada Gminy, to Państwo 

zadecydowaliście, że jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w Goraju może 

czuć się dużo bardziej komfortowo, może swoją pomoc nieść w formie szybszej, 

bezpieczniejszej; 

• Pismo Nadleśniczego Nadleśnictwa Międzyrzecz z propozycją spotkania 

poprzedzonego wizją terenową w sprawie konsultacji nad prowadzeniem 

gospodarki leśnej w oddziale 114, na które zaprasza przedstawicieli Rady 

Gminy, przedstawicieli Gminy Przytoczna oraz lokalną społeczność tworzącą 

niniejszy apel. Termin oraz miejsce spotkania ustalone zostanie między 

przedstawicielami stron; 

• Zespół Parków Krajobrazowych Województwa Lubuskiego zwraca się  

z uprzejmą prośbą o wsparcie Pana Wójta Rady Gminy Przytoczna  

w zaprzestaniu stosowania pokazów sztucznych ogni na terenie 

Pszczewskiego Parku Krajobrazowego; 

• ogłoszenie o wyborach uzupełniających ławników do sądu na kadencję 2024-

2027 do orzekania w Sądzie Rejonowym w Międzyrzeczu; 

• pismo Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Przytocznej z prośbą  

o wyrażenie opinii w sprawie podwyżki. 
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Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 5.  

Informację o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023 odczytała 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Danuta Szczyszyk – 

informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Podsumowanie pracy komisji stałych i Rady Gminy Przytoczna przedstawili: 

1) Mirosław Romanowski Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego; 

2) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych; 

3) Żaneta Wrona Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

4) Piotr Okińczyc Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 

5) Konrad Golec Przewodniczący Rady Gminy. 

Informacje w załączeniu do protokołu (załącznik nr 4).  

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy przekazał prowadzenie obrad 

Przewodniczącemu Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec poprosił o zabranie głosu 

Kierownika Posterunku Policji w Przytocznej. 

Pan Robert Wojnowski Kierownik Posterunku -  chciałbym tylko jedną rzecz taką 

aktualną przekazać do wszystkich mieszkańców za pośrednictwem tutaj mówię 

radnych czy sołtysów. A mianowicie pojawiły nam się tutaj na terenie Gminy 

Przytocznej kradzieże z włamaniami. Także chciałbym przekazać, żeby tam lokalnym 

swoim podopiecznym też przekazać taką informację, żeby uważali na to, co mają, że 

tak powiem, w swoich składzikach, piwnicach, żeby po prostu te rzeczy też były 

odpowiednio zabezpieczone, bo okazja czyni złodzieja, to się wszystko odbywa  

w porze nocnej. My tam zaplanowaliśmy też dzisiaj w Międzyrzeczu takie wspólne 

działania w najbliższym czasie, także tej policji tutaj będzie dość sporo. Bo niestety 

koniec roku się zbliża, ludzie są mniej czujni, są, że tak powiem zajęci przygotowaniem 

do świąt, końcem roku, a mówię, licho nie śpi, tak. Także mówię, jeżeli jest taka moc 

przekazu takiej informacji, to starać się ludziom przekazać, żeby po prostu 

zabezpieczali, bardziej chronili, nie pozostawiali tego swojego cennego mienia na 

zewnątrz. Bo później nam to przysparza dużo, dużo pracy. Ta praca raz jest owocna, 

raz nie bo to w zależności, od tych zdarzeń. Także mówię, to jest taka jedyna 

informacja, taka bieżąca, którą chciałbym tutaj poprzez mówię, zgromadzonych 

przekazać mieszkańcom. Dziękuję bardzo. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15 minut przerwy. Obrady wznowił 

o godz. 15:35. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 
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Projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami omówiła Skarbnik Joanna 

Matuszewska. Następnie głos zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec – ja mam pytanie Pani Skarbnik, te 15 

000 zabezpieczenia po stronie gminy tego oświetlenia to jest z tych 100 000 na 

sołectwo? 

Skarbnik Joanna Matuszewska - Kwota 15 000 nie pochodzi z tak zwanej puli 

przeznaczonej 100 000 na sołectwo. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec - dziękuję, a Panie Wójcie, a z czym 

to jest związane? Bo wszystkie sołectwa to korzystają teraz w tej chwili z tej puli 100 

000? 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - ale przecież o tym wczoraj szczegółowo mówiłem na 

Komisji Finansów, na której Pan był. Wczoraj nie podniósł Pan żadnego głosu w tej 

sprawie, to skąd dzisiaj Pana wątpliwości? Przecież wszystko omówiłem dokładnie, 

wszyscy byli za, a dzisiaj co się stało? 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec - dlatego proszę jeszcze raz, że gdyby 

Pan zechciał poinformować teraz tutaj, kiedy jesteśmy na sesji. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - Sołectwo, może inaczej, tutaj na wniosek Pana 

Radnego Okińczyca, pewnie po konsultacjach z mieszkańcami, była tutaj deklaracja, 

że te 100 000 przeznaczamy na dokumentację projektową, aby wspólnie ze 

Starostwem wykonać kiedyś w końcu tą drogę przez Strychy. W związku z powyższym 

ta kwota została zarezerwowana, więc nie można teraz brać kolejnych 15 000 na 

oświetlenie, bo to są zupełnie inne zadania i o tym wczoraj szczegółowo na komisji 

rozmawialiśmy i to wszystko omawialiśmy. 

W związku z wyczerpaniem tematu i braku pytań do projektu Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.394.2023 – załącznik nr 5 do protokołu. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 

2023-2030 

Projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami omówiła Skarbnik Joanna 

Matuszewska.  W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.395.2023 – załącznik nr 6 do protokołu. 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Trzciel 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (12) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, 

Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

BRAK Głosu (1) Waldemar Maciąg 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.396.2023 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników na terenie Gminy Przytoczna 

Skarbnik Joanna Matuszewska zgłosiła autopoprawkę w tytule uchwały, gdzie 

podwójnie wpisano zwrot „w sprawie”. 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.397.2023 – załącznik nr 8 do protokołu. 

5) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek  

w szkole i w domu”  na lata 2024-2028 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec poinformował, że projekt szczegółowo 

analizowano na posiedzeniu Komisji Edukacji i Spraw Społecznych.   

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.398.2023 – załącznik nr 9 do protokołu. 
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6) w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.399.2023 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

7) w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.400.2023 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

8) w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.401.2023 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Przytoczna 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  
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ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.402.2023 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

10) w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją  

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu 

postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu 

egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.403.2023 – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

11)  w sprawie rozpatrzenia petycji o przebudowę placów w Przytocznej 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Ireneusz Koput, Maria Kuberska, Zbigniew 

Klusek, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, Mirosław Romanowski, 

Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (2) Beata Góra, Sławomira Trojanek 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LXIII.404.2023 – załącznik nr 15 do protokołu. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 8. 

W sprawach różnych Pani Sołtys Bernadeta Racewicz zapytała, kiedy znajdą 

się pieniądze na nasze gminne drogi polne. Dodała, że już we wrześniu zgłosiła 

problem i nadal nic się nie dzieje w tej sprawie. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk wyjaśnił, że nikt o nikim nie zapomina, tylko, że temat 

jest złożony – omówił problem. 

Zastępca Wójta Anna Sawka - Szanowni Państwo, chciałabym jeszcze 

zaprosić, przypomnieć i może poinformować mieszkańców, którzy nas oglądają, 

zaprosić na promocję 21 tomu Ziemia Międzyrzecka w Przeszłości. W poniedziałek 

odbędzie się to wydarzenie w naszym Gminnym Ośrodku Kultury w Przytocznej. 
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Organizatorami są Wójt Gminy Przytoczna oraz Towarzystwo Historyczne Ziemi 

Międzyrzeckiej. Z tego, co wiem, ma się pojawić dużo informacji, być w tych pracach, 

zebranych informacji o również Gminie Przytoczna, więc jeszcze raz serdecznie 

wszystkich zapraszam. Gminny Środek Kultury w Przytocznej w poniedziałek, 4 już 

grudnia o godzinie 16.00.  

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec - Panie Wójcie, ja mam pytanie. 

Myślę, że Państwo Radni, którzy zabezpieczali środki na wóz terenowy dla policji, 

mogą uzyskać informacje, bo pojawiają się niepokojące wiadomości. Tutaj Pan 

Kierownik posterunku również niejako potwierdził w czasie przerwy, że ten samochód 

zwierzchnicy w policji z zamiarem noszą się przeniesienia do Gminy Pszczew. 

Terenowy samochód, ten który było 190 000 zabezpieczane. Czy to są prawdziwe 

informacje? 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – absolutnie. Nie wiem, kto takie rozpowszechnia. Nie 

mam takich informacji. To jest po prostu wręcz niemożliwe. Nawet nie wiem, czy jest 

sens dopytywać, odpytywać, bo z informacji, które posiadam i zapewnię Pana 

Komendanta, to jest po prostu niemożliwe. Rozmawiamy o tym nowym samochodzie, 

który lada dzień będzie czy którym? A Skoda - te pojazdy są zasobami Komendy 

Powiatowej Policji w Międzyrzeczu, więc mi trudno się na ten temat wypowiadać, jeśli 

chodzi o nowy samochód. Nie ma takiej możliwości, co z tym starym, trudno mi się 

wypowiadać. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 9. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Konrad Golec zakończył obrady. 

 

                                             Przewodniczący Rady Gminy 

 

                         ……………………………… 

                                        Konrad Golec 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1) lista obecności; 

2) sprawozdanie wójta z działalności w okresie od 26 października do 30 listopada 2023; 

3) informacja o realizacji zadań oświatowych 2022/2023; 

4) podsumowanie pracy Rady Gminy Przytoczna i komisji stałych w 2023 roku; 
5) uchwała nr LXIII.394.2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

6) uchwała nr LXIII.395.2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przytoczna na lata 2023-2030; 

7) uchwała nr LXIII.396.2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Trzciel; 
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8) uchwała nr LXIII.397.2023 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników na terenie Gminy Przytoczna; 

9) uchwała nr LXIII.398.2023 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu”  na lata 2024-2028; 

10) uchwała nr LXIII.399.2023 w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

11) uchwała nr LXIII.400.2023 w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i 

obszaru rewitalizacji 

12) uchwała nr LXIII.401.2023 w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024 

13) uchwała nr LXIII.402.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Przytoczna 

14) uchwała nr LXIII.403.2023 w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 

z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu 

postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym  

w administracji i innych powiązanych tematycznie; 

15) uchwała nr LXIII.404.2023 w sprawie rozpatrzenia petycji o przebudowę placów  

w Przytocznej. 

 


